
Florenzi: Musimy myśleć mecz po meczu, bez kalkulacji
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Po zawieszeniu w meczu z Cagliari Alessandro Florenzi wraca do

dyspozycji Rudiego Garcii. Wychowanek Giallorossich udzielił wywiadu dla 

Sportmediaset.

 

Po zwycięstwie z Cagliari możemy powiedzieć, że wyszliście z tunelu?

- Więc, powiedzmy, że po ostatnich wynikach powrót do wygranej był tym, czego

chcieliśmy. Spisaliśmy się dobrze i jesteśmy z tego zadowoleni. Teraz skupiamy się

na Parmie, gdyż mecz nie będzie łatwy.

Co się stało w ostatnim miesiącu bez zwycięstw?

- Już mówiłem wcześniej, było wiele czynników, które się na siebie nałożyły.

Kontuzje, po trosze kondycja fizyczna, która nie była najlepsza, przez co nie

mogliśmy dać z siebie stu procent i dlatego przyszły porażka i remisy, których nie

chcieliśmy.

 

Realistycznie, trzeba myśleć o drugim miejscu czy mistrzostwie?

- Realistycznie trzeba myśleć mecz po meczu, bez robienia kalkulacji i wrócić do

bycia Romą, którą znaliśmy wcześniej.

 

W najbliższych trzech tygodniach zdecyduje się los Romy w tym sezonie?

- To będzie jego spora część. Jesteśmy realistami i chcemy walczyć na każdym

froncie, dopóki matematyka na to pozwoli.
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